
Zápis ze schůze Rady Rodičů 
Datum: 23. ledna 2024, 17:30 hodin 

Místo konání: Knihovna AG 

Zahájení: 

1. Úvodní slovo předsedkyně RRAG V. Rosické, uvítání 
2. V 17:30 není RRAG usnášeníschopná, rozhodnuto začít se schůzí dle programu v pozvánce  
3. Zapisovatel – Z. Pejšová  
4. Ověřovatel – V. Rosická    
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1. Informace p. ředitele 

 Informace o důvodech navýšení školného, ke kterému AG pravděpodobně od následujícího 
školního roku přistoupí. Následovaly dotazy ke kalkulaci a variantám. 
RRAG vzala na vědomí návrh zvýšení školného, které představil ředitel AG.  

 P. ředitel sdílel další informace ohledně rekonstrukce AG a jejího financování.    
 V procesu je rovněž zaměstnání nového p. školníka. V této souvislosti se očekává zrychlení 

provádění drobných oprav v budově AG. 
 

2. Změna programu a schválení programu RRAG 

 Poté, co se dostavili další členové, je nyní RRAG usnášeníschopná (18 přítomných). 
    

Usnesení RR – RRAG schválila program schůze dle pozvánky s doplněním bodu – Přijetí nové 
členky. (18 pro, nikdo se nezdržel, ani nebyl proti) 

 

3. Přijetí nové členky  

 Přestavení pí D. Cebecauerové zasláno v e-mailu spolu s pozvánkou na schůzi.  
    



Usnesení RR – Přijetí nové členky jednomyslně schváleno. (18 pro, nikdo se nezdržel, ani nebyl 
proti) 

Počet přítomných členů RR se zvýšil na 19.  

 

4. Transformace RRAG 

 Pracovní skupina ve složení H. Zirnhelt, O. Tomala, B. Sviezeny, S. Heidenhain představila 
plán a shrnula výhody transformace.  

 Transformace by měla být ukončena k 1. září 2024.  
 Proběhla diskuse mezi členy RRAG nad dokumentem.  
 V souladu s usnesením RR bude rozšířena pracovní skupina – nově J. Hladíková, O. 

Čejpová, G. Horová. Kontaktní osobou bude H. Zirnhelt.   
 

Počet přítomných členů RR se snížil na 18.  

 
Usnesení RR – RRAG pověřuje předsednictvo, aby byly zahájeny kroky k transformaci RRAG dle 
přestaveného materiálu s cílem ukončit transformací k 1.9.2024 (zdržel/la se hlasování 1, pro 16, 
proti 1).  

 
Počet přítomných členů RR se snížil na 15, RRAG není usnášeníschopná.  

 

5. Podněty rodičů ze tříd 

 Diskuse na téma podnětů rodičů ze tříd ohledně práce některých učitelů. Zdůrazněny různé 
zkušenosti z různých tříd. RRAG nebude vstupovat do řešení individuálních záležitostí mezi 
žáky a profesorským sborem.  

 Někteří rodiče zmiňují přetížení dětí a nevhodně nastavený rozvrh.  
 Nevyžádané e-maily na třídní adresy – možnosti omezení a nastavení pravidel budou 

řešeny s AG. 
 Zváží se rovněž vytvoření dotazníku, kde by rodiče mohli podněty zapisovat.  
 

6. Soutěž o nejhezčí třídu – nová forma 

 Diskuse nad novým konceptem představeným B. Sviezeny. 
 RRAG již není usnášeníschopná, ale po diskusi domluveno, že zaměření bude 

v následujícím období pouze na prezentaci a úklid tříd.  
 B. Sviezeny bude na dopracování konceptu spolupracovat s V. Hamalovou.  
 

7. Různé 

 Ples AG organizován v lednu 2024 v Lucerně bude dle nefinálních výsledků v mírném 
zisku. 

 Zřízen spořící účet RR ve Fio bance.  
 

8. Úkoly pro RR AG  

 Úkoly z RR 28. května 2020  



a) Na příští schůzi RR definovat/zvážit komunikaci na následujících třídních schůzkách směrem k 
rodičům týkající se statutu RR. Zejména fakt, že se nejedná o orgán-instituci, která může 
vystupovat jménem všech rodičů. – Předsednictvo RR Částečně prodiskutováno na schůzi RR 
18. května 2022 a 18. října 2023. Zrušeno, vzhledem k schválené transformaci RR.  

b) Na příští schůzi RR definovat/zvážit žádost/prosbu na APHA, aby při přijetí zásadních 
rozhodnutí týkající se AG ihned následovala relevantní komunikace směrem k rodičům a žákům. 
– Z. Pejšová Odloženo. Bude diskutováno před návštěvou zástupců Arcibiskupství na jednání 
RR.  

 Úkoly z RR 18. května 2022  

d) Rozpracovat detaily Sdíleného úložiště dokumentů RR v Google drive (přístupy, distribuční 
skupiny, webové stránky atp.) – O. Tomala, V. Rosická, D. Traugott, H. Zirnhelt – v řešení  

 Úkoly z RR 18. října 2023 

e) Návrh na změnu pravidel-statusu SŽF, podmínky čerpání, upravení limitu na žáka. Usnesení 
se naformuluje a hlasovat se bude buď per rollam nebo na příští schůzce. – I. Pohl Houkalová  

Úkoly z RR 23. ledna 2024 

e) V souladu s usnesením RR bude zahájena transformace RRAG – Pracovní skupina 
k transformaci RRAG   

 

 

Přílohy:  

Příloha č. 1 – Listina přítomných 

Příloha č. 2 – Prezentace k transformaci RRAG  

 

 

Zapsala: Z. Pejšová 

Ověřila: V. Rosická     
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